
 PROTOKÓŁ  Nr 53.2017 
z posiedzenia Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony Środowiska  

z dnia 27 lutego 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek                  -  Przewodniczący Komisji 
2. Bogdan Jusiński                   -  Członek Komisji  
3. Włodzimierz Malinowski    -  Członek Komisji  
4. Zbigniew Pożarko                - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Monika Wojtyra- podinspektor ds. Urbanistyki Urzędu Miejskiego w 
Tłuszczu 

2. Tomasz Siekaczyński- Sołtys wsi Jaźwie 
3. Jerzy Więch- Sołtys wsi Stasinów 
4. Henryk Rosłon- mieszkaniec Jasienicy 
5. Piotr Gołoś- Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej UM w 

Tłuszczu 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Omówienie problemu drogi w miejscowości Stasinów; 
3. Omówienie problemu nazwy ulicy w miejscowości Jaźwie;  
4. Zapoznanie z korespondencją oraz sprawy różne;  
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 

 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1.  Protokół Nr 52.2017z dnia 1 lutego 2017r. został przyjęty. 
 
Ad2. Sołtys wsi Stasinów omówił problem dziury w drodze, która znajduje się 
między dwoma rzekami. Dziura zagraża bezpieczeństwu przejeżdżających 
pojazdów i stwarza zagrożenie. Powiedział, że sprawa była wielokrotnie 
zgłaszana. Dodał, że podczas opadów śniegu droga nie była odśnieżana oraz 
sypana piachem.  
Ponadto zgłosił potrzebę uprzątnięcia drzew, które ścięły bobry, aby zbudować 
tamę na rzece.  
Spytał, ile razy planowane jest równanie drogi w 2017r. 
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Radni zasugerowali, aby w miejscu gdzie utworzyła się dziura zbudować 
przepust.  
Dodali, że podczas wyjazdowego posiedzenia Komisji w dniu 10 marca br. 
udadzą się z wizytą do miejscowości Stasinów oraz poproszą radnego 
Mirosława Sobczaka, aby uczestniczył w tym spotkaniu.  
 
Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej Piotr Gołoś powiedział, że 
droga na pewno była odśnieżana. Stan prawny drogi był do tej pory 
nieuregulowany, dopiero za 3 miesiące stanie się ona własnością Gminy.  
Bieżąca konserwacja dróg w 2017r. dopiero się rozpocznie, jednak ile razy 
droga ta będzie równana uzależnione jest od decyzji radnego z tego okręgu 
wyborczego Pana Mirosława Sobczak.  
Piotr Gołoś powiedział, że uda się z wizytą w to miejsce.  
 
Ad3. Monika Wojtyra omówiła wniosek jednego z mieszkańców Jaźwia, który 
zawnioskował o zmianę nazwy ulicy Rudnickiej na Henry David Thoreau. 
Mieszkańcy zakwestionowali ten pomysł i zaproponowali, aby nazwa była ściśle 
powiązana z terenem oraz pasowała do pozostałych ulic. Ich propozycje to ul. 
Leśna, Dębowa lub Pięciu Stawów.  
 
Sołtys Tomasz Siekaczyński wyjaśnił, że przed przygotowaniem projektu 
uchwały, która została podjęta na Sesji Rady Miejskiej w dniu 25 października 
2016r. odbyło się spotkanie, na którym poruszono temat nazw ulic, odbyły się 
konsultacje z mieszkańcami. Tworząc nazwy ulic chcieli, aby było one związane 
z historią miejscowości oraz terenem.  
 
Komisja zapoznała się z pismami mieszkańców w tej sprawie. Dokumentacja 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Komisja zadecydowała, aby nie zmieniać nazwy ulicy Rudnickiej oraz jej 
przebiegu. Nazwy ulic podjętych jednogłośnie podczas Sesji rady Miejskiej są 
zasadne.  
 
Ad4. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Projekt uchwały przygotowany przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 
Tłuszczu w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej „POŻYTEK”. Jej 
założycielami jest Gmina Tłuszcz oraz Powiat Wołomiński. Jej celem jest 
aktywizacja zawodowa osób zagrożonych wykluczeniem społecznym, w 
tym osób niepełnosprawnych i bezrobotnych. 
Załącznik Nr 2 do protokołu. 
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Komisja zapoznała się. 
 

2. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie przesłała uchwałę w 
sprawie opinii o możliwości spłaty zaciągniętego przez Gminę Tłuszcz 
kredytu długoterminowego w kwocie 4.280.000,00 zł. 
Skład Orzekający pozytywnie opiniuje możliwość wpłaty zobowiązania. 

 Załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

Komisja zapoznała się.  
 

3. Centrum Usług Wspólnych w Tłuszczu przedłożyło sprawozdanie z 
wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Tłuszcz. 
Załącznik Nr 4. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

4. Mieszkaniec Jarzębiej Łąki zwraca się z wnioskiem o przedłużenie drogi 
gminnej, która będzie stanowiła dojazd do nieruchomości. 
Załącznik Nr 5.  
Komisja zapoznała się z wnioskiem.  

 
Sprawy różne: 
 

• Komisja wnioskuje o zainstalowanie monitoringu na budynku Urzędu 
Pracy oraz Urzędu Miejskiego od ul. Warszawskiej, który swoim 
zasięgiem będzie obejmował parking, ulicę oraz wejścia do budynków.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

• Mieszkaniec Jasienicy zgłosił nawracający problem z zaśmiecaniem lasu  
na ul. Słonecznej  (przy zjeździe z drogi wojewódzkiej 634). 
Radny Bogdan Jusiński powiedział, że jeśli problem będzie wciąż się 
pojawiał, zostanie zamontowana w tym miejscu przenośna kamera.  
 
Wniosek Komisji stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 10 marca 2017r. godzina 
11.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
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Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 28 lutego2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
                                                                              
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


